



2024ko Alarde Parekidearen pregoia

Aldarrikapen honi ekin zioten emakumeek, beharbada, ez zuten pentsatuko bidea hain luzea izango zela; baina agian harrituko ziren zenbat aurreratu dugun ikusita.

Ez dago dudarik Alarde parekidea urtetik urtera handitzen ari dela eta, helburua oraindik erdietsi ez bada ere, 2024an partaide eta ilusio berriak gehituko zaizkio hasierako asmo hari.

Gure Alardeak baditu bere balioak, eta ez nolanahikoak: berdintasuna, tolerantzia, errespetua, anitzasuna, Balio hauek guztiak gure nortasun kolektiboa osatzen dute.

Aurten ere, beste behin, alkatetzari eskatu diogu Alardea Udalak antola dezala; hain zuzen, emakume bat eskatu diogu, Irungo historian lehen aldiz emakumezko bat baita herriko alkate, eta hori ospatzeko delakoan gaude. Hala ere, erantzuna ez da nahi bezalakoa izan.

Agintarien egitekoa da desberdinkeriaiak konpontzen ahalegintza, eta gobernu berri honek hola egitea espero dugu.

Sanmartzial hauetan egin dezagun emozioz, pozez eta lagun giroaz gainezka. Eta erakuts dezagun tradizioa, berdintasuna eta jaia bateragarriak direla.

Gora San Martzial! Gora Irun!



Pregón 2024 del Alarde Igualitario

Las mujeres que iniciaron esta reivindicación probablemente jamás pensaron que el proceso sería tan largo, pero quizá les sorprendería ver todo lo que se ha avanzado.

Es indudable que el Alarde igualitario crece cada año y, aunque el objetivo no se haya alcanzado, este 2024 nuevas incorporaciones y nuevas ilusiones se suman a este propósito.

Creemos en un Alarde con valores, como la igualdad, la tolerancia, el respeto y la diversidad. Valores, todos ellos, muy presentes en nuestra identidad como colectivo.

Un año más hemos solicitado a la alcaldía un Alarde organizado desde el Ayuntamiento; precisamente a una mujer, primera alcaldesa en la historia de Irun, algo que celebramos positivamente. Sin embargo, la respuesta no ha sido la deseada.

Las autoridades tienen el deber de procurar la solución a las desigualdades, y confiamos que este nuevo gobierno así lo haga.

Que estos sanmarciales nos llenen de emociones, alegrías y amistad. Y mostremos cómo convergen tradición, igualdad y celebración.

Gora San Martzial! Gora Irun!